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Eläkeläisneuvosto on 8.4.2022 kokouksessaan keskustellut 
osallistumisesta riksataksin hankkimiseen Kontiolahdelle ja siitä, miten 
eläkeläisneuvosto voisi olla mukana hankkeessa. Eläkeläisneuvosto 
pitää riksataksia kannatettavana hankkeena esimerkiksi ikäihmisten 
kauppa-asiointiin ja virkistyskäyttöön.  

Eläkeläisneuvoston kokoukseen on kutsuttu erityisliikunnanohjaaja Eija 
Pennanen kertomaan riksataksista. 

Puheenjohtajan ehdotus: 
Eläkeläisneuvosto käy keskustelun riksataksin hankintakustannuksiin 
osallistumisesta. 

 
 Päätös: 

Eläkeläisneuvosto kävi keskustelun riksataksin hankintakustannuksiin 
osallistumisesta. Varsinainen päätös hankintakustannuksista tehdään 
myöhemmin vaihtoehtokartoituksen jälkeen ja mahdollisen 
hankintaprosessin edetessä. 


